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§ 167 KFKS 2021/479 

Motion – Tillägg till fritidsnämndens reglemente om 
lokalisering av idrotts- och fritidsanläggningar 
Motion den 12 april 2021 av Bosse Ståldal m.fl. (NL) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen eftersom 
fritidsnämnden redan inom ramen för kommunens fastighetsprocess kan lämna förslag på 
lokalisering av lämpliga idrotts- och fritidsanläggningar. Motionen är därmed 
färdigbehandlad. 
 

Ärende 
I motionen föreslås att ett tillägg görs i fritidsnämndens reglemente med innebörden att 
fritidsnämnden ska yttra sig om lokalisering av idrotts- och fritidsanläggningar innan beslut 
fattas i kommunstyrelsen.  
 
Av utredningen av motionen framkommer att fritidsnämnden, inom ramen för 
kommunens fastighetprocess, redan kan lämna förslag på lämpliga idrotts- och 
fritidsanläggningar och utifrån denna aspekt finns det inget behov av att revidera 
fritidsnämnden reglemente på denna punkt. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från juridik- och kanslistaben, daterad den 27 september 2021 
Bilaga 1. Motionen  
Bilaga 2. Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 16 juni 2021 § 73, inkl 

tjänsteskrivelse (FRN 2021/69) 
 

Yrkanden 
Mikael Carlsson (NL) yrkade, med instämmande av Khashayar Farmanbar (S), bifall till 
motionens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde Mikael Carlssons yrkande mot det utsända förslaget från juridik- och 
kanslistaben, och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med förslaget från juridik- 
och kanslistaben.  
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Reservationer 
Mikael Carlsson reserverade sig mot beslutet för Nackalistan och ingav följande:  
” Nackalistan anser att kommunfullmäktige bör bifalla motionen för att på så sätt 
tydliggöra hur processen kring utbyggnad av idrottsanläggningar ska gå till. Vi vill se en 
större tilltro till den kompetens som fritidsnämnden besitter. I tjänsteskrivelsen från FRN 
skriver man att ’ett förbättringsförslag är att fritidsnämnden ser över vilka inriktningsbeslut som behöver 
fattas för att tydligare ge enheten för fastighetsutveckling och kommunstyrelsen de indikationer på vilka 
anläggningar som behöver utredas.’ Vi tycker att det är viktigt att detta förbättringsförslag 
genomförs skyndsamt så att de behov fritidsnämnden har också blir det som utreds.” 
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